
RESUM de l’acta de la reunió de junta del dia 05 de març de 2013 

 

 

1. Menjador / Acollida 

S’informa de les reparacions del diferents electrodomèstics de cuina i de la baixa d’una 

treballadora. S’explica en què consistirà la Festa de la Primavera que estan organitzant: cada 

curs presenta alguna activitat als altres alumnes de menjador. Des de biblioteca comuniquen 

que la prestageria ja està comprada. 

 

2. IVA a extraescolars i menjador 

Després de les consultes pertinents, es confirma la no necessitat d’aplicar l’IVA a les activitats 

extraescolars i menjador. Tot i així, diferents assistents no ho tenen tan clar i es decideix 

demanar el document que confirmi la no obligació per part de l’AMPA de tributar aquest 

impost. 

Pel que fa als preus de menjador, davant la normativa de la Generalitat on s’estipulen els preus 

màxims de menjador, es decideix regularitzar els que no estaven bé i repercutir aquesta 

regularització de la següent forma: de P4 a 6è es pujen 0.05cèntims, P3 baixa a 6.20€ i els 

eventuals passen a 6.80€. Es passarà una circular informativa als pares. 

 

3. Colla gegantera 

El tema no està prou madur i no es pot avançar de moment. 

 

4. Berenars solidaris i calendari (colònies) 

Es decideix organitzar berenars cada divendres. Queda pendent que ens confirmin que es 

poden portar pastissos de casa. 

Per falta de temps, el calendari es farà pel curs vinent. Serà un calendari escolar (de setembre 

de 2013 a agost de 2014 i el tema serà la setmana monogràfica del curs anterior (La Prehistòria 

en aquest cas). 

 

5. Reunió equip directiu 

S’informa de l’agraïment per part de la direcció per les cortines del teatre i l’aportació per a 

l’aula TIC de P-5. Se’ns traslladen diferents propostes: organització d’un dinar pels mestres (es 

proposa que vinguin a l’arrossada), fer una cursa solidària (gens fàcil organitzativament), 

participació de l’AMPA amb una comparsa a la rua de carnestoltes, posar una paradeta a 

l’Espolsada per Sant Jordi (es desestima).  

Alguns pares demanen a la junta que es tractin temes de caràcter pedagògic en aquestes 

reunions (desenvolupament del WOW, treball per projectes com a línea educativa, etc.) 

 

6. Cros escolar 

Es presenten diferents obsequis però no es consensua cap. Es recorda la necessitat de 

demanar col·laboradors. Es comenta la proposta de l’any passat de distribuir els dorsals a la 

classe i no el dia de la cursa. Malgrat això es necessitarà posar una taula pels pares/mares i 

pels possibles nens que s’oblidin els dorsals. 

 

 



7. Consell Escolar 

S’informa de la negativa a la zonificació proposada i acordada pel CEM. S’explica la poca 

iniciativa des de l’ajuntament per moure el tema i es comenta les propostes aportades per part 

dels assistents: continuar treballant amb la comissió de treball ja establerta per buscar 

solucions davant la negativa a la zonificació i per garantir l’excel·lència  dels centres educatius 

del nostre municipi. 

 

8. Varis 

La Cristina, nou representant dels pares i mares al CE, s’ofereix per formar part de la comissió 

d’escolarització. Proposa que hi hagi pares delegats (portanveu del grup classe). 

 

 

La secretària, en absència de la presidenta, aixeca la sessió.  

 


